



ملف الشركة التعريفي

منظومات برمجية متكاملة لإدارة الموارد البشرية
والمخازن والأصول
مبنية خصيصًا للسوق المصري والعربي

Arabic RTL — 100%

Procurement

Assets & Warehousing

HR & Payroll

من نحن

بنبني أنظمة اتولدت من احتياج شغل حقيقي، مش من فكرة نظرية

PRIME بيت برمجيات مصري متخصص في تصميم وتطوير أنظمة إدارة الأعمال المتكاملة. أنظمتنا اتبنت واتجربت فعليًا داخل منشأة صناعية وتشغيلية حقيقية في مصر قبل ما تتطرح للسوق – يعني الحلول اللي بنقدمها جاية من مواجهة مشاكل يومية فعلية، مش من افتراضات. النتيجة: منتجات عملية، معربة بالكامل، وقابلة للتخصيص حسب طبيعة عمل كل عميل.

رسالتنا

نصمم أنظمة عملية وقابلة للتخصيص تحل مشاكل حقيقية للشركات المصرية والعربية، بتكلفة أقل وخصوصية بيانات أعلى من الحلول الجاهزة الأجنبية، مع دعم فني مباشر بلا وسطاء.

رؤيتنا

نبقى الخيار الأول للمنشآت في مصر والمنطقة العربية للتحويل الرقمي في عملياتها الإدارية والتشغيلية، ببرمجيات معربة بالكامل ومبنية على فهم عميق لطريقة العمل المحلية.

منتجاتنا

Prime Asset & Warehouse System

نظام متكامل لإدارة المخازن والأصول الثابتة والمشتريات والصيانة.

HR Prime

منظومة متكاملة لإدارة الموارد البشرية – من التوظيف وحتى الرواتب، في مكان واحد.

ليه PRIME

ستة أسباب تخلي شركتك تختار PRIME

- مصمم للسوق المحلي**
 واجهة عربية RTL كاملة، مبنية لطبيعة العمل في مصر والمنطقة العربية، مش ترجمة لنظام أجنبي.
- مُختبر فعليًا قبل طرح**
 طُور وجُرب داخل منشأة تشغيلية حقيقية قبل ما يوصل لأي عميل ثاني.
- تخصيص كامل**
 كل وحدة وصلاحية تتطيط بالظبط على مقاس احتياج شركتك، مش قوالب جاهزة جامدة.
- توفير حقيقي في التكلفة**
 بديل محلي بجزء بسيط من تكلفة تراخيص وتطبيق الحلول العالمية الجاهزة.
- أمان بيانات صارم**
 تشفير كلمات المرور، صلاحيات دقيقة لكل دور، سجل أنشطة كامل، ونسخ احتياطي عند الطلب.
- دعم فني مباشر**
 تواصل مباشر مع فريق التطوير نفسه، بدون وسطاء أو شركاء إقليميين.

مين يستفيد من أنظمة PRIME

- الشركات الصناعية والإنتاجية**
 منشآت بعدد موظفين كبير ومناوبات متعددة، تحتاج دقة في الحضور والمخزون مغًا.
- شركات المقاولات والإنشاءات**
 فرق عمل ومخازن موزعة على مواقع مختلفة، تحتاج متابعة مركزية لحظية.
- المنشآت متعددة الفروع**
 شركات محتاجة رؤية موحدة على الهيكل التنظيمي والصلاحيات والمخزون.
- أي شركة عايزة بتنظم رقميًا**
 بديل كامل للإكسلات والملفات الورقية المتناثرة في كل الإدارات.

01

PRODUCT ONE

HR Prime

منظومة متكاملة لإدارة الموارد البشرية – من التوظيف وحتى الرواتب، في مكان واحد.

الهيكل التنظيمي

الرواتب

الإجازات

الحضور والانصراف

بيانات الموظفين

النسخ الاحتياطي

تطبيق الموبايل

التقارير

المصاحيات

التوظيف

تحديات إدارة الموارد البشرية بالطريقة التقليدية

أخطاء في الرواتب

الحساب اليدوي يسبب أخطاء متكررة في احتساب الحضور والغياب والاستحقاقات.

بيانات متناثرة

ملفات الموظفين موزعة على إكسل وورقيات منفصلة، وصعب الرجوع لها بسرعة عند الحاجة.

غياب الرؤية الشاملة

صعوبة متابعة الهيكل التنظيمي والصلاحيات مع نمو المنشأة وتعدد الفروع.

متابعة صعوبة للحضور

مفيش ربط مباشر مع أجهزة البصمة ولا رؤية لحظية للحضور والانصراف.

الحل: منصة عربية واحدة تدير كل عمليات الموارد البشرية

يترابط كل بيانات الموظفين والحضور والإجازات والرواتب والهيكل التنظيمي والتوظيف في مكان واحد، بدل الإكسلات والورقيات المتفرقة.

تطبيق

موبايل مصاحب لكل موظف

دقيقة

صلاحيات لكل دور ومستخدم

100%

اعتماد على الحضور الفعلي في حساب الرواتب

10

وحدات متكاملة في منصة واحدة

وحدات النظام

الحضور والانصراف

ربط مباشر مع أجهزة البصمة، متابعة يومية وشهرية لحظية، وتسجيل غياب ذكي يستبعد أي يوم قبل تاريخ التعيين.

بيانات الموظفين

ملفات شاملة (بيانات شخصية ووظيفية وتأمينية)، أرشيف رقمي للمستندات والعقود، وسجل تعديلات كامل لكل تغيير.

الرواتب

احتساب تلقائي دقيق من الحضور الفعلي، إجازات معتمدة مدفوعة، وكشوف جاهزة للطباعة والاعتماد كل شهر.

الإجازات

طلب واعتماد إلكتروني، رصيد لحظي لكل موظف، وتحويل تلقائي لساعات الأوفر تايم لرصيد إجازة.

التوظيف والاستقطاب

نشر الوظائف الشاغرة، استقبال ومتابعة طلبات التقديم، وتحويل المرشح المقبول لملف موظف بضغطة واحدة.

الهيكل التنظيمي

بناء تلقائي من الوظائف والمديرين المباشرين، أو يدوي بالسحب والإفلات، مع أرشفة نسخ متعددة.

التقارير

تقارير حضور وغياب وإجازات ورواتب وتكاليف، جاهزة للتصدير Excel PDFg.

الصلاحيات والأمان

صلاحيات دقيقة لكل دور، سجل نشاط إداري كامل، وحماية خاصة للرواتب والمستندات الحساسة.

النسخ الاحتياطي

نسخة كاملة لقاعدة البيانات والملفات بضغطة زر، تتحقل مباشرة وتُمسح من السيرفر فور اكتمالها.

تطبيق الموبايل

تسجيل حضور من مواقع محددة، عرض الراتب والوصف الوظيفي، وإشعارات فورية لأي اعتماد أو تغيير.

HR Prime

ليه تختار HR Prime؟

مختبر في بيئة تشغيل حقيقية

تم تطويره وتجربته داخل منشأة صناعية فعلية قبل طرح.

مصمم للسوق المحلي

دعم كامل للغة العربية وواجهة مبنية لطبيعة العمل في مصر والمنطقة.

دعم ومتابعة مستمرة

تحديثات وتطويرات دورية ومتابعة مباشرة لأي مشكلة تواجهك.

قابل للتخصيص بالكامل

كل وحدة وملاحية تتطبط حسب احتياج شركتك بالضبط.

لوحة تحكم واحدة تشوف منها كل حاجة

الرئيسية · الموظفين · الحضور · الإجازات · الرواتب

HR Prime — لوحة التحكم الرئيسية

5

طلبات إجازة معلقة

96%

نسبة الحضور اليوم

142

إجمالي الموظفين

02

PRODUCT TWO

Prime Asset & Warehouse System

حل متكامل لإدارة مخازنك وأصولك وعمليات المشتريات بكفاءة ودقة عالية.

المشتريات

الأصول الثابتة

حركات المخزون

إدارة الأصناف

إدارة المخازن

التقارير والتحليلات

Prime Asset & Warehouse

ما المشكلة التي نحلها؟

تتبع الأصول الثابتة

صعوبة حساب الإهلاك وتتبع الصيانة وتاريخ الأصل.

غياب الرؤية الفورية

لا تعرف المخزون الفعلي إلا بعد جرد يدوي مكلف.

إدارة يدوية بإكسل

أخطاء بشرية وبيانات غير موحدة وصعوبة في التتبع.

تقارير متأخرة

القرارات تُبنى على بيانات قديمة لا لحظية.

غياب الصلاحيات

لا يوجد نظام صلاحيات واضح للموظفين.

عدم ترابط العمليات

المشتريات والمخزون والأصول منفصلة بلا تكامل.

الحل: نظام متكامل بستة وحدات رئيسية

API

واجهة REST API متاحة للتكامل

100%

تتبع لكل حركة مخزون وأصل

لحظي

تحديث أرصدة المخزون والقيمة

6

وحدات رئيسية متكاملة

Prime Asset & Warehouse

وحدات النظام

إدارة الأصناف

فئات هرمية، أكواد تلقائية، وحدات قياس متعددة، وتحويل بين الوحدات.

إدارة المخازن

مخازن ومحطات متعددة، تعيين مدير لكل مخزن، تنبيهات الحد الأدنى والأقصى، وتقارير قيمة مخزون لحظية.

الأصول الثابتة

تسجيل وتصنيف هرمي، إهلاك تلقائي شهري، أوامر صيانة وتكاليف، وتقارير القيمة الدفترية.

حركات المخزون

رصيد أول مدة، وارد ومصادر، تحويل بين المخازن، مرتجعات، وحجوزات مخزون للمشاريع المستقبلية.

التقارير والتحليلات

لوحة تحكم لحظية، ABC Analysis، تحليل الأصناف بطيئة الحركة، وتصدير CSV لكل التقارير.

إدارة المشتريات

سير عمل كامل: طلب شراء ← أمر شراء ← فاتورة ← دفع، مع سجل موردين وقوائم أسعار.

صيانة ذكية متقدمة

تقييم أداء موردي الصيانة (Vendor Scorecard) بمعادلة درجات A-D

إدارة مخزون قطع الغيار وربطها بأوامر العمل

صيانة تنبؤية (Predictive Maintenance) وتنبيه الأصول عالية المخاطر

تحليل تكلفة الصيانة الشهري لكل أصل وفئة

Prime Asset & Warehouse

مقارنة التكلفة مقابل الحلول العالمية

البند	Prime Asset & Warehouse	Odoo Enterprise (مصر)
رسوم الترخيص السنوي	لا يوجد	\$1,300+ / سنة
تكلفة التطبيق	متضمنة	\$15,000 – \$3,000
التعريب والتخصيص	معتزب بالكامل	يحتاج تطوير إضافي
دعم اللغة العربية RTL	متوفر كامل	متوفر جزئي
صلاحيات مخصصة	جاهزة	تحتاج تطوير
دعم فني محلي	مباشر	عبر شريك محلي

التوفير المتوقع في السنة الأولى: 4,000 – 16,000 دولار مقارنة بـ Odoo Enterprise في مصر

المميزات التقنية

أمان عالي

حماية CSRF، تشفير كلمات مرور،
وسجل حركات كامل.

قائم على الويب بالكامل

يعمل من أي متصفح وأي جهاز بدون
تثبيت.

واجهة عربية RTL كاملة

تصميم مخصص لبيئة العمل العربية.

منهجية العمل

مراحل التطبيق والتسليم

1

دراسة الاحتياج والإعداد

تحليل طبيعة عمل المنشأة، إعداد السيرفر وقاعدة البيانات وتثبيت النظام. **أسبوع 1-2**

2

التخصيص وإدخال البيانات

ضبط الوحدات والصلاحيات على مقاس الشركة، واستيراد بيانات الموظفين/الأصناف/الأصول. **أسبوع 3-4**

3

التدريب والاختبار

تدريب فريق العمل، اختبار شامل، ومراجعة التقارير والصلاحيات. **أسبوع 5-6**

4

الإطلاق والمتابعة

بدء التشغيل الفعلي مع دعم مكثف ومتابعة مستمرة وتحسينات دورية. **أسبوع 7+**

عملنا

شركات حقيقية بتشتغل بمنظومات PRIME كل يوم

دي نماذج من عملنا الفعليين الي بيستخدموا أنظمة PRIME في تشغيلهم اليومي — من قطاعات مختلفة، وكل يوم بنضيف شراكة جديدة.

**MG Restaurant Management**

إدارة وتشغيل المطاعم

**Concreto Ready Mix**

الخرسانة الجاهزة والمقاولات

الأمان والخصوصية

بياناتك محمية بتصميم من الأساس، مش إضافة لاحقة

الأمان مش ميزة إضافية في PRIME — هو جزء من تصميم النظام من أول يوم، على مستوى البيانات والصلاحيات والعمليات.

1

تشفير البيانات

الاتصال بالنظام مشقّر بالكامل (SSL/TLS)، وكلمات مرور المستخدمين مخزنة بصيغة مشقّرة (Hashing) مش نص واضح — حتى فريقنا ما يقدرش يشوفها.

2

صلاحيات دقيقة لكل دور

كل مستخدم بيشفوف ويعدّل بس اللي يخص شغله — مسؤول الرواتب مش بالضرورة يشوف بيانات المخزون، والعكس. الصلاحيات قابلة للتخصيص بالكامل حسب الهيكل التنظيمي.

3

سجل كامل للأنشطة (Audit Log)

كل عملية إضافة أو تعديل أو حذف بتتسجل تلقائيًا — مين عملها وامتى — عشان تقدر تراجع أي تغيير حصل في أي وقت.

4

نسخ احتياطي دوري

نسخ احتياطي منتظم لقاعدة البيانات، مع إمكانية استرجاع سريع في حالة أي طارئ — بياناتك مش معلقة في مكان واحد بس.

بياناتك ملك شركتك بالكامل، مش ملك PRIME — تقدر تصدّرها في أي وقت، وتطلب حذفها نهائيًا لو قررت توقف التعامل معنا.

أسئلة شائعة

أسئلة بتتسأل كثير قبل ما تبدأ

هل فيه التزام بعقد طويل المدة؟

الفوترة شهرية حسب سياسة التسعير المعلنة — تقدر تغيّر باقتك أو توقف الاشتراك في أي وقت.

هل أقدر أنقل بياناتي من إكسل أو نظام ثاني؟

أيوم، فريقنا بيساعدك تنقل بيانات الموظفين والأصناف والأصول كجزء من مرحلة التخصيص، من غير ما تبدأ من الصفر.

هل التجربة المجانية محتاجة بطاقة ائتمان؟

لا، التجربة المجانية 14 يوم بدون أي بيانات دفع.

مين اللي بيملك البيانات في النهاية؟

شركتك، بالكامل وبدون استثناء. تقدر تصدّرها وقت ما تحب، وتطلب حذفها لو قررت توقف.

إيه شكل الدعم الفني بعد الاشتراك؟

تواصل مباشر مع فريق التطوير نفسه، من غير مراكز اتصال أو وسطاء، ومدير حساب مباشر في باقة Enterprise.

النظام بيدعم شركة عندها أكثر من فرع؟

أيوم، مصمم أصلاً للشركات متعددة الفروع والمواقع، بصلاحيات وتقارير موحّدة عبر كل الفروع.

ينفع نستخدم HR Prime بس من غير نظام المخازن، أو العكس؟

أيوم، كل نظام شغال بشكل مستقل بالكامل، وتقدر تدمجهم مع بعض وقت ما تحب.

ينفع نطلب تخصيص شاشة أو تقرير مش موجود أصلاً؟

أيوم، النظام مبني على المرونة مش على قوالب جاهزة، وأي تخصيص بيتراجع حسب نطاق كل باقة.

يلا نبدا

نظّم إدارة الموارد البشرية والمخازن والأصول في شركتك من مكان واحد، مع منظومات PRIME.

البريد الإلكتروني

sales@hr-
prime.com

الهاتف

0122 668 5905

الموقع الإلكتروني

hr-prime.com

لينكدإن

hr-prime-system

فيسبوك

HRPrimeSystem





COMPANY PORTFOLIO

Integrated software systems for Human
Resources, Warehousing & Assets
built for the Egyptian and Arab market

HR & Payroll

Assets & Warehousing

Procurement

Full Arabic RTL

ABOUT US

We build systems born from real operational needs, not theoretical ideas

PRIME is an Egyptian software house specialized in designing and developing integrated business management systems. Our systems were built and field-tested inside a real industrial and operational facility in Egypt before ever reaching the market — meaning the solutions we offer come from solving real daily problems, not assumptions. The result: practical, fully Arabized products that can be tailored to each client's way of working.

Our Vision

To be the first choice for organizations in Egypt and the Arab region for digitizing their administrative and operational processes, with fully Arabized software built on a deep understanding of local ways of working.

Our Mission

We design practical, customizable systems that solve real problems for Egyptian and Arab companies, at a lower cost and with greater data privacy than off-the-shelf foreign solutions, backed by direct technical support with no middlemen.

OUR PRODUCTS**HR Prime**

An integrated Human Resources platform — from recruitment to payroll, in one place.

Prime Asset & Warehouse System

An integrated system for warehouses, fixed assets, procurement and maintenance.

WHY PRIME

Six reasons companies choose PRIME

1

Built for the local market

A fully Arabic, RTL interface built for how business actually works in Egypt and the region — not a translated foreign system.

2

Field-tested before launch

Developed and proven inside a real operating facility before reaching any other client.

3

Fully customizable

Every module and permission is tuned exactly to your company's needs — not a rigid template.

4

Real cost savings

A local alternative at a fraction of the licensing and implementation cost of global off-the-shelf platforms.

5

Strict data security

Encrypted passwords, granular role-based permissions, full activity logs, and on-demand backups.

6

Direct technical support

Direct contact with the development team itself — no middlemen or regional partners.

WHO BENEFITS FROM PRIME SYSTEMS

Industrial & manufacturing companies

Large workforces and multiple shifts that need precision in both attendance and inventory.

Contracting & construction firms

Teams and warehouses spread across multiple sites that need centralized, real-time tracking.

Multi-branch organizations

Companies needing one unified view of org structure, permissions, and stock.

Any company going digital

A complete replacement for scattered spreadsheets and paper files across departments.

01

PRODUCT ONE

HR Prime

An integrated Human Resources platform — from recruitment to payroll, in one place.

Employee Records

Attendance

Leave Management

Payroll

Org Chart

Recruitment

Permissions

Reports

Mobile App

Backups

HR Prime

The challenges of traditional HR management

Scattered data

Employee files spread across spreadsheets and separate paper records, hard to retrieve quickly when needed.

Payroll errors

Manual calculation causes recurring errors in attendance, absence, and entitlement calculations.

Hard attendance tracking

No direct link to fingerprint devices, and no real-time visibility of attendance and departures.

No overall visibility

Difficulty tracking org structure and permissions as the company grows and adds branches.

The solution: one Arabic platform running all HR operations

Connects employee data, attendance, leave, payroll, org structure, and recruitment in one place, replacing scattered spreadsheets and paperwork.

10

integrated modules in one platform

100%

payroll based on actual attendance data

Granular

permissions for every role and user

Mobile

companion app for every employee

HR Prime

System Modules

Employee Records

Comprehensive files (personal, employment, and insurance data), digital document archive, and a full edit log for every change.

Attendance

Direct integration with fingerprint devices, live daily and monthly tracking, and smart absence logging that excludes any day before the hire date.

Leave Management

Electronic request and approval, real-time balance per employee, and automatic conversion of overtime hours into leave credit.

Payroll

Accurate automatic calculation from actual attendance, approved leave paid rather than deducted, and print-ready payslips every month.

Org Chart

Built automatically from job titles and direct managers, or manually via drag-and-drop, with multiple archived versions.

Recruitment

Post openings, receive and track applications, and convert an accepted candidate into a full employee record in one click.

Permissions & Security

Granular permissions per role, a full administrative activity log, and special protection for payroll and sensitive documents.

Reports

Attendance, absence, leave, payroll and cost reports, ready for export to Excel and PDF.

Mobile App

Clock in/out from approved locations, view salary and job description, and get instant notifications for approvals and changes.

Backups

A full database and file backup with one click, downloaded directly and wiped from the server once complete.

HR Prime

Why choose HR Prime?

Built for the local market

Full Arabic language support with an interface built for how business works in Egypt and the region.

Field-tested in real operations

Developed and tested inside a real industrial facility before launch.

Fully customizable

Every module and permission tuned exactly to your company's needs.

Ongoing support

Regular updates and improvements, with direct follow-up on any issue you face.

ONE DASHBOARD TO SEE IT ALL**HR Prime — Main Dashboard**[Home](#) · [Employees](#) · [Attendance](#) · [Leave](#) · [Payroll](#)**142**

Total Employees

96%

Today's Attendance

5

Pending Leave Requests

02

PRODUCT TWO

Prime Asset & Warehouse System

An integrated solution for managing your warehouses, assets, and purchasing operations with efficiency and precision.

Warehousing

Items & Categories

Stock Movements

Fixed Assets

Procurement

Reports & Analytics

Prime Asset & Warehouse

What problem are we solving?

Manual spreadsheet management

Human error, inconsistent data, and difficulty tracking.

No real-time visibility

Actual stock is unknown until a costly manual count.

Fixed asset tracking

Difficulty calculating depreciation and tracking maintenance and asset history.

Disconnected operations

Purchasing, inventory, and assets run separately with no integration.

No clear permissions

No clear permission system for staff.

Delayed reporting

Decisions are based on outdated, non real-time data.

The solution: one integrated system, six core modules

6

core integrated modules

Real-time

stock balance and value updates

100%

traceability for every movement and asset

API

REST API available for integration

Prime Asset & Warehouse

System Modules

Warehousing

Multiple warehouses and stations, a manager assigned per warehouse, min/max stock alerts, and real-time stock value reports.

Items & Categories

Hierarchical categories, automatic item codes, multiple units of measure, and unit conversion.

Stock Movements

Opening balances, receipts and issues, transfers between warehouses, returns, and stock reservations for future projects.

Fixed Assets

Registration and hierarchical classification, automatic monthly depreciation, work orders and costs, and book-value reporting.

Procurement

Full workflow: purchase request → purchase order → invoice → payment, with a supplier registry and price lists.

Reports & Analytics

Live dashboard, ABC analysis, slow-moving item analysis, and CSV export for every report.

ADVANCED SMART MAINTENANCE

- › Predictive maintenance with alerts for high-risk assets
- › Monthly maintenance cost analysis per asset and category
- › Vendor performance scorecards with an A–D grading formula
- › Spare-parts inventory linked directly to work orders

Prime Asset & Warehouse

Cost comparison vs. global platforms

Item	Prime Asset & Warehouse	Odoo Enterprise (Egypt)
Annual license fee	None	\$1,300+ / year
Implementation cost	Included	\$3,000 – \$15,000
Arabization & customization	Fully Arabized	Requires extra development
Arabic RTL support	Fully available	Partially available
Custom permissions	Ready out of the box	Requires development
Local technical support	Direct	Through a local partner

Estimated first-year savings: \$4,000 – \$16,000 compared to Odoo Enterprise in Egypt

TECHNICAL HIGHLIGHTS

Full Arabic RTL interface

Designed specifically for the Arabic work environment.

Fully web-based

Runs from any browser on any device, no installation.

High security

CSRF protection, encrypted passwords, and a full activity log.

METHODOLOGY

Implementation & delivery phases

1

Assessment & setup

Analyzing the organization's operations, setting up the server, database, and installing the system.

Week 1–2

2

Customization & data entry

Tuning modules and permissions to the company, importing employee/item/asset data. **Week 3–4**

3

Training & testing

Training the team, comprehensive testing, and reviewing reports and permissions. **Week 5–6**

4

Go-live & follow-up

Actual launch with intensive support, continuous follow-up, and periodic improvements. **Week 7+**

OUR CLIENTS

Real companies running on PRIME every day

A sample of our actual clients using PRIME systems in daily operations — across different sectors, with new partnerships added regularly.

**Concreteo Ready Mix**

Ready-mix concrete & contracting

**MG Restaurant Management**

Restaurant management & operations

SECURITY & PRIVACY

Your data is protected by design, not as an afterthought

Security isn't a bolt-on feature in PRIME — it's built into the system from day one, at the data, permissions, and operations level.

1

Data encryption

All connections to the system are fully encrypted (SSL/TLS), and user passwords are stored hashed — never as plain text, not even our own team can read them.

2

Granular role-based permissions

Each user sees and edits only what their role requires — a payroll officer isn't necessarily able to view inventory data, and vice versa. Permissions are fully customizable to your org chart.

3

Complete audit log

Every create, update, or delete action is logged automatically — who did it and when — so you can review any change at any time.

4

Regular automated backups

The database is backed up on a regular schedule, with fast recovery available in an emergency — your data is never sitting in just one place.

Your data belongs entirely to your company, not to PRIME — you can export it anytime, and request permanent deletion if you decide to stop working with us.

FAQ

Questions we get asked before getting started

Can I migrate my data from Excel or another system?

Yes — our team helps migrate employee, item, and asset data as part of the customization phase, so you don't start from zero.

Is there a long-term contract commitment?

Billing is monthly per the published pricing policy — you can change your plan or cancel at any time.

Who ultimately owns the data?

Your company, fully and without exception. You can export it whenever you like, and request deletion if you decide to stop.

Does the free trial require a credit card?

No — the 14-day free trial requires no payment details at all.

Does the system support a company with multiple branches?

Yes, it's built for multi-branch, multi-site companies from the ground up, with unified permissions and reporting across all locations.

What does technical support look like after signing up?

Direct contact with the development team itself, no call centers or middlemen, plus a dedicated account manager on the Enterprise plan.

Can we request a custom screen or report that doesn't exist yet?

Yes — the system is built for flexibility rather than fixed templates, and custom requests are scoped per plan tier.

Can we use HR Prime alone without the warehouse system, or vice versa?

Yes, each system runs fully independently, and you can connect them together whenever you're ready.

Let's get started

Organize your HR, warehouse, and asset management from
one place, with PRIME systems.

WEBSITE

hr-prime.com

PHONE

+20 122 668 5905

EMAIL

sales@hr-prime.com

FACEBOOK

[HRPrimeSystem](#)

LINKEDIN

[hr-prime-system](#)



PRIME
HRintegrated platform